

December 6, 2019

NOTICE OF MEETING

STANDING COMMITTEE ON ECONOMIC POLICY

The Standing Committee on Economic Policy will meet in the Chamber of the Legislative Assembly on the following date:

- Tuesday, December 10, 2019, following the adjournment of the House until 6 p.m.

By order of the Chair.

Shayne Davies
Deputy Clerk

AGENDA

- Bill 4, *An Act to Amend the Provincial Offences Procedure Act*
- Bill 6, *Enduring Powers of Attorney Act*
- Bill 23, *An Act to Amend the Property Act*
- Bill 5, *An Act to Amend the Executive Council Act*
- Bill 9, *An Act to Amend the Securities Act*
- Bill 21, *An Act to Amend the Insurance Act*
- Bill 22, *Unclaimed Property Act*
- Bill 12, *An Act Respecting the Management of Prescriptions and Recovery Authority*

The members of the Committee are: Mr. Crossman, Mr. Fairgrieve, Mr. Savoie, Mr. Northrup, Mr. C. Chiasson, Mr. K. Chiasson, Mr. Lowe, Ms. Rogers, Mr. Arseneau, and Mr. Austin.

le 6 décembre 2019

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DE LA POLITIQUE ÉCONOMIQUE

Le Comité permanent de la politique économique se réunira à la Chambre de l'Assemblée législative à la date suivante :

- le mardi 10 décembre 2019, après l'ajournement de la Chambre, jusqu'à 18 h.

Par ordre du président du comité.

Shayne Davies,
sous-greffier

ORDRE DU JOUR

- 4, *Loi modifiant la Loi sur la procédure applicable aux infractions provinciales*
- 6, *Loi sur les procurations durables*
- 23, *Loi modifiant la Loi sur les biens*
- 5, *Loi modifiant la Loi sur le Conseil exécutif*
- 9, *Loi modifiant la Loi sur les valeurs mobilières*
- 21, *Loi modifiant la Loi sur les assurances*
- 22, *Loi sur les biens non réclamés*
- 12, *Loi concernant la gestion des ordonnances et les pouvoirs en matière de recouvrement*

Les membres du comité sont les suivants : M. Crossman, M. Fairgrieve, M. Savoie, M. Northrup, M. C. Chiasson, M. K. Chiasson, M. Lowe, M^{me} Rogers, M. Arseneau et M. Austin.